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Protokół Nr 6/2019 

z posiedzenia Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

 odbytego w dniu 11 grudnia 2019 roku 

 ul. Północna 15 w Myśliborzu 

 

 Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 13:05, a zakończyło się o godzinie 15:30.         

Posiedzeniu przewodniczył Arkadiusz Mazepa - Przewodniczący Komisji, a protokołowała 

Dominika Bułgajewska. 

 

Ad. 1 
Na podstawie listy obecności Przewodniczący Komisji stwierdził quorum, niezbędne do 

podejmowania prawomocnych uchwał (lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu).  

 

Ad. 2 

Przyjęcie porządku posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Przedstawił porządek posiedzenia Komisji. Zaproponował wprowadzenie zmian do porządku 

obrad: 

 

 Zatwierdzenie planu Pracy Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego na 

2020 rok 

 Analiza i opiniowanie projektów  uchwał przygotowanych na sesje Rady Powiatu. 

 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Za przyjęciem zmian do porządku obrad głosowało 6 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt 

nie wstrzymał się od głosu. 

Podczas głosowania nieobecni: - R. Wiśniak, A. Potyra, A. Rudnicki, A. Prill, W. Drzewińska 

 

Odczytał porządek obrad z uwzględnieniem zmian. 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Analiza sytuacji finansowej Spółki Szpital Barlinek. 

4. Analiza sytuacji finansowej Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy z Kalkuty. 

5. Analiza i wydanie opinii do projektu budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2020 rok. 

6. Analiza i wydanie opinii do Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Myśliborskiego na lata 2020 – 2033. 

7. Zatwierdzenie planu Pracy Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego na 

2020 rok. 

8. Analiza i opiniowanie projektów  uchwał przygotowanych na sesję Rady Powiatu. 

9. Sprawy różne. 

10. Zakończenie posiedzenia.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Ad. 3 

Analiza sytuacji finansowej Spółki Szpital Barlinek. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Poprosił Prezesa Spółki o przedstawienie informacji na temat sytuacji finansowej. 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z  o.o. 

Poinformował, że wynik finansowy szpitala za 10 miesięcy tj. od miesiąca stycznia do 

października  zamknął się stratą 3 849 572,31 zł. Zwrócił uwagę, że strata się pogłębia, za 

miesiąc październik wykazano stratę w wysokości 216 402,00 zł. 

Przekazał, że wysokość zobowiązań wymagalnych to kwota 3 362 923,00 zł. Zwrócił uwagę, 

na coraz większą ilość wezwań  do zapłaty przesądowych. Sytuacja finansowa spółki nie 

ulega poprawie. Podpisano umowę na spłatę w ratach zadłużenia wobec ZUS, które wynosi 

1 700 000,00 zł. Konsekwencją układu ratalnego jest spłata zadłużenia przy jednoczesnej 

płatności bieżących zobowiązań. Podziękował za udzieloną pożyczkę, która pozwoli spłacić 

bieżące zobowiązanie wobec ZUS, które co miesiąc wynosi 300 000,00 zł. Układ ratalny 

wynegocjowano na okres 4 lat. Kwota miesięcznej raty to 33 000,00 zł. Zatem łączna 

płatność to 333 000,00 zł. Zauważył, że sytuacja finansowa szpitali się nie poprawia,  

a kontrakty nie wystarczają na pokrycie bieżących zobowiązań. 

Poinformował, że zostało zwołane zgromadzenie wspólników spółki, aby przyjąć udzieloną 

przez Powiat Myśliborski pożyczkę.  Zwrócił uwagę, że 80% wysokości kontraktu z NFZ 

jest przeznaczane na wynagrodzenia. Kontrakt jest za mały, aby regulować inne 

zobowiązania wobec dostawców. 

Odniósł się do kwestii personalnych. Poinformował, że zawieszono działalność oddziału 

pediatrycznego na okres trzech miesięcy. Przekazał, że wystąpił z wnioskiem do Wojewody 

Zachodniopomorskiego o wydłużenie zawieszenia działalności oddziału o kolejne trzy 

miesiące. Zauważył, że na taki czas można zawiesić działalność oddziału, po jego upływie 

należy wznowić działalność oddziału lub go zamknąć. Zwrócił uwagę, że nie udaje się 

pozyskać lekarzy pediatrów do pracy w szpitalu. Zauważył, że aby sytuacja była stabilna 

potrzebnych jest dwóch zatrudnionych pediatrów. Podał informacje o zatrudnieniu lekarzy na 

oddziale internistycznym. Na pozostałych oddziałach sytuacja zatrudnienia jest stabilna 

oddziały pracują bez zakłóceń. Poszukiwany jest do zatrudnienia lekarz radiolog. 

Odniósł się do problemów związanych z obsadą personalną w poradniach. Odeszli lekarze 

m.in. z poradni kardiologicznej i diabetologicznej oraz okulistycznej. Powstał problem  

z utrzymaniem tej samej ilości dni przyjmowania w poradniach. Cały czas intensywnie są 

poszukiwani lekarze o tych specjalnościach. 

 

Członek Komisji – Ryszard Wiśniak 

Zwrócił uwagę, że Prezes objął stanowisko od miesiąca lipca br. Zapytał jak wyglądało 

zadłużenie szpitala na czas przejęcia przez niego obowiązków? Zwrócił uwagę, że na 

ostatnim posiedzeniu Komisji poinformowano, że problem dot. zatrudnienia lekarzy nie jest 

związany z pieniędzmi. Zapytał jakie działania podjęto w tej sprawie? Zapytał, z czego 

wynika ten problem, czy nie ze złego zarządzania kadrami? Dlaczego ordynatorzy oddziałów 

nikogo nie wykształcili? Zapytał, czy prawda jest, że w czasie soboty i niedzieli 

przyjmowani są prywatnie pacjenci na sprzęcie należącym do szpitala? 
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Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z  o.o. 

Odpowiedział, że w momencie objęcia przez niego stanowiska zadłużenie wynosiło ok. 

2 500 000,00 zł. Na dzień dzisiejszy zadłużenie wynosi 3 362 923,00 zł. Natomiast strata 

wynosi 3 849 572,31 zł. Na koniec roku przekroczy ona wartość 4 mln. zł. 

Jeżeli chodzi o sprawy kadrowe, zwrócił uwagę, że szacuje się iż w Polsce brakuje ok. 60 

tys. lekarzy. Aby lekarza zatrzymać, należy zapewnić mu odpowiednia gratyfikację 

finansową.  

Przekazał, że nie dotarły do niego informacje, aby na sprzęcie publicznym lekarze 

przyjmowali prywatnie pacjentów. Jeżeli takie otrzyma, na pewno to sprawdzi. Podał 

informacje o wykazywanych dyżurach. 

Poinformował, że na oddziale chirurgii jeden z lekarzy złożył wypowiedzenie  

w związku z przejściem na emeryturę. Jednakże po dokonanych ustaleniach z kadrą oddziału 

jego praca nie zostanie zakłócona. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Zapytał, czy w stosunku do kontraktów lekarskich i innych umów cywilnych pomiędzy 

spółka, a grupą lekarzy i pozostałego personelu są zaległości dotyczące zobowiązań? Jak 

wyglądają płatności miesięczne z tym związane? 

Zwrócił uwagę na zobowiązania wobec ZUS na kwotę 1 700 000,00 zł i miesięczną ratę  

w wysokości 333 000,00 zł. Pożyczka udzielona przez Powiat Myśliborski pokryje jedną ratę 

wobec ZUS za miesiąc październik. Pozostają kolejne miesiące listopad i grudzień. Poprosił 

o informację jak zamierzacie Państwo zrealizować te zobowiązanie? Zapytał, czy są 

zaległości dotyczące Urzędu Skarbowego? 

 

Renata Wit – Główna Księgowa Spółki Szpital Barlinek Sp. z  o.o. 

Odpowiedziała, że nie ma zaległości wobec Urzędu Skarbowego. 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z  o.o. 

Odpowiedział, że nie zalega ze zobowiązaniami wobec pracowników z tyt. wynagrodzeń. 

Poinformował o terminach wypłat wynagrodzeń. 

Jeżeli chodzi o układ ratalny, to nie spełnienie go wiąże się z jego zerwaniem i spłatę całości 

zobowiązań. Jeżeli sytuacja finansowa nie ulegnie zmianie układ ratalny będzie zapłacony 

kosztem dostawców towarów i usług. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Zapytał, ile wynoszą zobowiązania wobec dostawców? 

 

Renata Wit – Główna Księgowa Spółki Szpital Barlinek Sp. z  o.o. 

Odpowiedziała, że jest to kwota 1 532 000,00 zł, natomiast zobowiązań powyżej 90 dni jest 

na kwotę powyżej 600 000,00 zł. W przypadkach kiedy dostawca informuje, że wystąpi na 

drogę sądową są zawierane układy ratalne. Jednak wiążą się one z tym, że należy je spłacać 

na bieżąco. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Zauważył, że zobowiązania na kwotę 1 500 000,00 zł wzrosną na koniec roku o układ ratalny 

wobec ZUS na kwotę 660 000,00 zł. 

Zapytał, czy były wystosowane wnioski do właścicieli? 
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Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z  o.o. 

Odpowiedział, że jest na bieżąco w kontakcie z właścicielami spółki. Efektem tych 

kontaktów jest udzielona pożyczka przez Powiat Myśliborski. Spółka posiada zobowiązania 

wobec Gminy Barlinek na kwotę 700 000,00 zł i Burmistrz Barlinka zobowiązał się, że 

wystąpi do Rady Gminy z wnioskiem, aby przeznaczyć te kwotę na wykup obligacji  

w miesiącu grudniu. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Zapytał, czy gdyby Gmina Barlinek nie dokonała wykupu obligacji, czy spółka posiada na to 

środki? 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z  o.o. 

Odpowiedział, że umowa zakłada, że jest to zobowiązanie Gminy Barlinek, gdyby spółka nie 

wykupiła obligacji obowiązek ten spoczywa na gminie. 

 

Członek Komisji – Mariusz Kuziel 

Zapytał, jakie środki  przeznaczyła Gmina Barlinek na działalność bieżącą spółki? 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z  o.o. 

Odpowiedział, że w miesiącu lipcu przekazano kwotę 672 000,00 zł. Jest również kwestia 

dotycząca wykupu obligacji na kwotę 700 000,00 zł. 

Poinformował, że dzienny dom opieki medycznej był wcześniej prowadzony w ramach 

projektu, który się skończył. Aby móc w nim uczestniczyć szpital musiał zadeklarować, że 

będzie go prowadził przez kolejne trzy lata. Wystąpiono do gminy o sfinansowanie 

funkcjonowania placówki. Rada Gminy Barlinek podjęła decyzję, że przeznaczy na ten cel 

336 000,00 zł. wystąpiono również z wnioskiem o sfinansowanie funkcjonowania dziennego 

domu opieki medycznej w roku przyszłym w wysokości 400 000,00 zł. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. 4 

Analiza sytuacji finansowej Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy z Kalkuty. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Poprosił Prezesa Spółki o przedstawienie informacji na temat sytuacji finansowej. 

 

Krzysztof Prętnicki – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Poinformował, że Szpital w Dębnie pracuje normalnie i wykonuje wszystkie świadczenia. 

Pracują wszystkie oddziały. Zmniejszono ilość łóżek ze 150 na 128 z uwagi na sprawy 

związane z zatrudnieniem pielęgniarek. Zwrócił uwagę na problemy związane  

z zatrudnieniem lekarzy. Najtrudniej jest pozyskać lekarzy internistów. Odczytał wystąpienia 

lekarzy dotyczące ułożenia grafików chorób wewnętrznych. Zwrócił uwagę, że dzięki 

działaniom lekarzy i pracowników administracji nie było konieczności zamknięcia oddziału 

wewnętrznego i dziecięcego. Udało się zatrudnić dodatkowych lekarzy do pracy na 

oddziałach. Jednak związane jest to z odpowiednim wynagrodzeniem dla tych lekarzy. 

Przekazał, że pracują również wszystkie poradnie. Poinformował, że ważną informacją jest 

to, że oddział chirurgiczny posiada pełną obsadę. Podał informacje o zatrudnionych 

specjalistach. Odniósł się do kosztów na wynagrodzenia wynoszą one ok. 80%. 
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Poinformował o kwestii pozyskania lekarzy z Kostrzyna. Odniósł się do sytuacji w Szpitalu 

w Kostrzynie. Zauważył, że z uwagi na zamknięcie w tym szpitalu oddziałów m.in. 

położniczego w Szpitalu w Dębnie zwiększyła się ilość porodów. Przedstawił informację na 

temat rozmów z NFZ w kwestii limitów porodów. Przekazano, że nie ma limitów porodów 

niezbędnych do utrzymania oddziału. 

Przekazał, że spółka jest na etapie łączenia z SPZOZ MSWiA w Szczecinie. Przekazał, że 

ostatnia informacja z wczorajszego dnia jest taka, że nie jest to sprawa zamknięta i powstała 

nadzieja, że szpitale zostaną połączone. Odbyła się dyskusja dotyczącą pomocy samorządu  

w tej sytuacji. Jednak najważniejszą sprawą jest dokonanie połączenia szpitali.  

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zwrócił uwagę, że do dnia wczorajszego dyrektor SPZOZ MSWiA w Szczecinie miał 

przesłać dokumenty do Ministerstwa, zapytał, czy Prezes ma wiedzę, że one zostały 

wysłane? 

 

Krzysztof Prętnicki – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że pierwsza wersja była taka, że dyrektor SPZOZ MSWiA pojedzie do 

Warszawy, aby dostarczyć dokumenty, natomiast druga, że zostaną one przez niego 

przesłane i jest ona aktualna na dzień dzisiejszy. W dniu wczorajszym Szpital dostarczył 

dokumenty dotyczące rozwoju szpitala oraz projekty dotyczące remontów budynku B oraz 

pozostałych. Upewniło nas to w przekonaniu, że sprawa w dalszym ciągu jest rozpatrywana  

i nie ma powrotu do poprzedniego planu działań. 

Przedstawił finansową sytuację spółki. Strata netto na dzień 31.10.2019r. wynosi 

2 761 721,00 zł. Zobowiązania wobec dostawców 3 733 791,00 zł, w tym wymagalne 

3 500 158,00 zł. Zobowiązania publiczno-prawne to kwota 1 958 000,00 zł. Dotyczą one 

zobowiązań wobec ZUS. Później niż Szpital w Barlinku podpisano ugodę z ZUS jednak jest 

na tych samych warunkach. Jeżeli nie będzie środków finansowych na bieżące płatności to 

ugoda stanie się nieaktualna. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał o wysokość miesięcznej należności wobec ZUS? 

 

Elżbieta Głowacka – Główna Księgowa Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedziała, że jest to kwota ok. 320 000,00 zł. Układ ratalny to kwota 42 000,00 zł 

miesięcznie, natomiast płatność bieżąca to 280 000,00 zł miesięcznie. 

 

Krzysztof Prętnicki – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Przedstawił informacje dotyczącą pożyczek. (Informacja stanowi załącznik Nr 2 do 

protokołu). Udzielona przez Gminę Dębno pożyczka na kwotę 529 835,62 zł, pożyczka 

WFOŚ i GW dotycząca ujęcia wody 330 545,54 zł, pożyczka na zakup samochodu 49 881,59 

zł, Pożyczka WFOŚ i GW dotycząca termomodernizacji budynku prosektorium 172 225,03 

zł. Podziękował za udzielone wsparcie finansowe. Przekazał, że środki zostaną przekazane na 

zobowiązania wymagalne wynikające z nakazów sądowych.  

Zwrócił uwagę, że pozostali wierzyciele, kiedy dowiedzieli się o podjętej decyzji dotyczącej 

spłacie zobowiązań wynikających z nakazów sądowych poczuli się bardzo niekomfortowo. 

Codziennie są odbierane telefony i zwracana jest uwaga na to, że ci wierzyciele którzy byli 

lojalni i nie wystąpili na drogę sadową nie otrzymali płatności i zostali ukarani. 
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Przekazał, że wszyscy mieli nadzieję, że spłata zobowiązań spółki i połączenie szpitali 

nastąpi szybciej.  

Zauważył, że kwota  nakazów sądowych już się zwiększyła i przekroczyła 1 mln. zł. Zwrócił 

uwagę, że ze zobowiązań jakie spółka posiada narastają ogromne odsetki ich symulacja 

wykazała, że wyniosą 256 365,37 zł. Termin połączenia szpitali nie jest znany. W tej kwestii 

wysłał zapytanie do Zarządu Powiatu.  

 

Członek Komisji – Wioletta Drzewińska 

Zwróciła uwagę, na otrzymaną pomoc rządową dla spółki, zapytała jaka to była kwota? 

 

Krzysztof Prętnicki – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że była to kwota 413 000,00 zł płacona w skali miesiąca. 

 

Członek Komisji – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, czy spółka otrzymała środki z tej kwoty? 

 

Elżbieta Głowacka – Główna Księgowa Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedziała, że była to kwota powyżej 300 000,00 zł. Z tej kwoty były wypłacone 

wynagrodzenia oraz zapłacono kwotę ponad 100 000,00 zł za żywienie. 

 

Członek Komisji – Wioletta Drzewińska 

Zwróciła uwagę na konkurs na usługi rehabilitacji, czy zostały złożone dokumenty? 

 

Elżbieta Głowacka – Główna Księgowa Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedziała, że tak jednak szpital nie spełnił wymogów. Złożono papiery na poradnię 

internistyczną. 

 

Członek Komisji – Wioletta Drzewińska 

Zapytała o miesięczny koszt wynajmu budynku od SEC w Dębnie? 

 

Elżbieta Głowacka – Główna Księgowa Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedziała, że jest to kwota 3 500,00 zł. 

 

Krzysztof Prętnicki – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Poinformował, że bardzo źle rysuje się obraz dalszego funkcjonowania Szpitala w Dębnie. 

Zwrócił uwagę, że dostawcy planują zmianę cen usług. Podwyższone zostaną ceny cateringu, 

prania oraz transportu. Podał przykład ceny za transport, gdzie do tej pory stawka wynosiła 

100,00 zł, a wzrośnie o 100% tj. 200,00 zł. Wzrosły również stawki za km.  

Przekazał, że stawki ryczałtu od 2013 roku do 2017 były na niezmienionym poziomie. 

Przekazana pomoc rządowa zrekompensowała brak podwyżek za ten okres. 

 

Członek Komisji – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, czy w szpitalu funkcjonuje poradnia onkologiczna? Zwróciła uwagę, że posiada 

informacje od pacjentów, że są odsyłani  do innych poradni. Poprosiła o sprawdzenie tej 
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kwestii. Podała przykład pacjenta z nowotworem, który został odesłany do poradni  

w Gorzowie Wlkp. 

 

Krzysztof Prętnicki – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Poinformował, że reaguje natychmiastowo na zgłaszane problemy. Przekazał, że wyjaśni tę 

sprawę. 

 

Członek Komisji – Wioletta Drzewińska 

Zwróciła uwagę, na wykaz nakazów zapłaty na dzień 20.11.2019r. Na zgromadzeniu 

wspólników został rozdany podobny wykaz, w którym pewne punkty zostały już rozliczone. 

Zapytała, z czego zostały zapłacone te kwoty? 

 

Elżbieta Głowacka – Główna Księgowa Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedziała, że środki zostały zabrane z ryczałtu NFZ. Zwróciła uwagę, że  

w zobowiązaniu zajęte zostało konto i środki z NFZ. 

 

Członek Komisji – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, czy z przekazanego wykazu nakazów zapłaty zostały przekazane już środki 

finansowe? 

 

Elżbieta Głowacka – Główna Księgowa Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedziała, że jeszcze nie, natomiast pomoc finansowa już wpłynęła. 

 

Członek Komisji – Wioletta Drzewińska 

Przekazała, że rozumie, iż szpital będzie postępował zgodnie z ustaleniami i dokona 

płatności przedstawionych na wykazie. Zwróciła uwagę, że taka decyzja została podjęta. 

 

Krzysztof Prętnicki – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Przekazał, że z ogólnej kwoty środki zarezerwowane na spłatę części zobowiązań 

wskazanych przez Gminę Dębno zostały przez Burmistrza Dębna  przeznaczone na pokrycie 

zobowiązań wobec spółek gminnych. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zwrócił uwagę, że na przedstawionym wykazie nie ma wymienionych spółek gminnych.  

 

Krzysztof Prętnicki – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Przekazał, że taka była decyzja Zgromadzenia Wspólników spółki. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał, kto reprezentował Powiat Myśliborski na zgromadzeniu? 

 

Członek Komisji – Alicja Prill 

Odpowiedziała, że cały Zarząd Powiatu. 
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Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zwrócił uwagę, że Zarząd Powiatu wydał zastrzeżenie, aby dokonać płatności ujętych  

w wykazie nakazów zapłaty. Natomiast inne dyspozycje wydała Gmina Dębno przekazując 

kwotę 300 000,00 zł, aby pokryć zobowiązania spółek gminnych. Zwrócił uwagę, że 

zobowiązania wynikające z wykazu opiewają na kwotę ponad 1 mln. zł. 

Przekazał, że część zobowiązań z nakazów zapłaty po stronie Powiatu zostanie spłacona.  

Odniósł się do sesji Rady Powiatu, na której złożył wniosek skierowany do Zarządu Powiatu. 

Poruszył kwestię wartości kwot zobowiązań szpitali, które zostały przedstawione. Przekazał, 

że doprecyzuje swój wniosek, aby Zarząd Powiatu miał możliwość jego rozpatrzenia. Zwrócił 

uwagę, na obecność jednego z wierzycieli na posiedzeniu Komisji, który czeka na zapłatę 

zobowiązań. Przekazał, że nie dziwi się wierzycielom, którzy nie wystąpili z nakazami 

zapłaty, że wykonują telefony do Prezesa Spółki. Odniósł się do dokumentu przekazanego 

przez Prezesa spółki zawierającego informacje dotyczące zobowiązań spółki. Zwrócił uwagę, 

że razem w bilansie zobowiązania na dzień 10.12.2019r. wynoszą 8 208 890,02 zł. 

Symulowane odsetki to kwota 256 365,37 zł. Zwrócił uwagę, że zobowiązania są w obu 

szpitalach i rosną każdego dnia o odsetki. Rada Powiatu podjęła uchwałę o spłacie zaległych 

zobowiązań Spółki Szpital w Dębnie w związku z tym, że będzie ulegał zmianie zakres 

właścicielski. Takie rozmowy prowadzono. Na początku większościowym udziałowcem 

miała zostać Gmina Dębno, natomiast w między czasie pojawił się nowy kontrahent SPZOZ 

MSWiA w Szczecinie. Negocjacje w tej kwestii trwają. Zarząd Powiatu i Prezes Spółki 

informują na bieżąco na jakim etapie jest ta sprawa. Przekazał, że rozumie, iż nic się nie 

zmienia w kwestii tego, że prowadzone są rozmowy na temat przejęcia spółki Szpital  

w Dębnie przez innego silniejszego właściciela. Nasze oczekiwania i decyzje w kierunku 

zmniejszenia ilości udziałów nie uległy zmianie. Poinformował, że chciałby zweryfikować 

wniosek złożony podczas sesji Rady Powiatu o dokumenty, które zostały przedstawione.  

Przekazał, ze kwota zobowiązań szpitala w wysokości 8 208 890,02 podzielona na wartość 

udziałów 68,50% to kwota 4 972 089,66 zł należąca do Powiatu dla gminy proporcjonalnie do 

udziałów 31,50% to kwota 2 286 424,67 zł. Kwoty te są pomniejszone o wartości dopłat 

przekazanych dla spółki.  

Złożył wniosek o wypracowanie stosownej uchwały przez Zarząd Powiatu w sprawie 

zabezpieczenia środków finansowych na pokrycie zobowiązań Spółki Szpital w Dębnie im. 

Św. Matki Teresy z Kalkuty poprzez udzielenie dopłaty w kwocie 4.972.089,66 zł , które są 

zagrożeniem dla Powiatu lub w przyszłości dla Gminy bądź MSWiA jako większościowego 

udziałowca. Ponadto zawnioskował o udzielenie wsparcia finansowego w formie pożyczki dla 

Spółki Szpital Barlinek w kwocie 600.000,00 złotych, aby szpital mógł uregulować 

zobowiązania wobec dostawców towarów i usług. Przekazał, że wniosek zostanie 

przegłosowany po przerwie i przekazany do zarządu Powiatu. 
 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zarządził przerwę w obradach Komisji. 

 

Obrady wznowiono o godz. 14:30 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Udzielił głosu dostawcy Szpitala w Dębnie Prezesowi SEC Rejon w Dębnie Panu 

Stanisławowi Łokietek 
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Stanisław Łokietek – Prezes Zarządu SEC w Dębnie 

Poinformował, że SEC dostarcza ciepło do obu szpitali w Barlinku i Dębnie. Przekazał, że 

został upoważniony do przedstawienia informacji. Jeżeli chodzi o Szpital w Barlinku na 

dzień dzisiejszy łącznie z fakturą wystawiona w miesiącu listopadzie, która jest wymagalna 

kwota zadłużenia szpitala wynosi 149 819,00 zł. Szpital część środków finansowych 

przelewa jednak zadłużenie wciąż rośnie. Gorsza sytuacja jest w Szpitalu w Dębnie, gdzie 

łączne zadłużenie wynosi 413 000,00 zł. Płatności za dostarczane ciepło do szpitala nie są 

regulowane od miesiąca września 2018 roku. W miesiącu październiku podpisano 

porozumienie o spłacie zadłużenia, niestety nie zostało ono zrealizowane. Oprócz tego 

Szpital w Dębnie wynajmuje od SEC budynek po byłym biurze, za który również nie są 

regulowane należności od miesiąca kwietnia. Przekazał, ze jest to kwota 3 500,00 zł za 

dzierżawę. Zwrócił uwagę, że na dzień dzisiejszy obiekt ten stoi pusty i częściowo się 

dewastuje, gdyż jest nie ogrzewany. Stanowisko Prezesa SEC jest takie, że do dnia  

27 grudnia jeżeli nie zostanie uregulowana kwota za dzierżawę o łącznej wysokości 

22 000,00 zł oraz płatność za miesiąc grudzień to umowa zostanie wypowiedziana. Zwrócił 

uwagę, że okres wypowiedzenia w umowie jest jednomiesięczny, zatem miesiąc styczeń 

będzie to czas na uporządkowanie budynku i przekazanie go do SEC. Jeżeli chodzi  

o zadłużenie to jeżeli do końca miesiąca grudnia wpłynie 50 % należności to zostanie 

skierowany wniosek do sądu. Zauważył, że do tej pory takie działania nie były stosowane  

i od miesiąca września 2018 roku firma czekała na spłatę zobowiązań.  

 

Członek Komisji – Alicja Prill 

Zapytała, czy wcześniej kontaktowano się z Prezesem Zarządu Szpitala w Dębnie w kwestii 

dzierżawy, czy były monity o tym, że budynek stoi pusty? 

 

Stanisław Łokietek – Prezes Zarządu SEC w Dębnie 

Odpowiedział, że na bieżąco były prowadzone rozmowy pomiędzy Prezesami w tej sprawie. 

 

Członek Komisji – Alicja Prill 

Zapytała, jakie było stanowisko Prezesa Szpitala w Dębnie, jeżeli chodzi o ten budynek  

i celowość jego wydzierżawienia przez szpital? 

 

Stanisław Łokietek – Prezes Zarządu SEC w Dębnie 

Odpowiedział, że miała być tam prowadzona działalność rehabilitacyjna. 

 

Członek Komisji – Alicja Prill 

Poprosiła o odpowiedź Prezesa Zarządu Spółki Szpital w Dębnie w tej sprawie. 

 

Krzysztof Prętnicki – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Przekazał, że padło ustne zobowiązanie ze strony właścicieli, że przekażą na remont budynku 

kwotę po 70 tys. zł. Została ona przekazana przez Burmistrza Dębna i wykonane zostały 

klimatyzacje na obiektach szpitalnych. Kolejne 70 tys. zł na remont tego budynku w celu 

dostosowania do zadań rehabilitacji miało zostać przekazane przez Powiat. 

 

Członek Komisji – Alicja Prill 

Zapytała, kiedy to było? 

 

Krzysztof Prętnicki – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 
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Przekazał, że wcześniejsze ustalenia były takie, że poprzedni Prezes wydzierżawił ten 

budynek i chciał tam przenieść administrację i była na to zgoda. Przekazał, że nie podjął 

decyzji o przeniesieniu administracji, ponieważ sytuacja byłaby gorsza niż do tej pory  

i poniesiono by znaczne większe koszty. Jego decyzja była taka, że po otrzymaniu środków 

na dostosowanie obiektu do rehabilitacji zostanie ona tam przeniesiona. Przekazał, że nie jest 

do końca tak, że budynek nie jest całkowicie użytkowany. W jednej części jest on 

wykorzystywany na przechowywanie darowizn, oraz wykorzystywane jest pomieszczenie na 

organizowane narad i spotkań z personelem szpitala. 

 

Członek Komisji – Alicja Prill 

Zapytała, kiedy określono, że zostanie przekazana kwota 70 tys. zł? 

 

Krzysztof Prętnicki – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że klimatyzacja została wykonana w miesiącu letnim. Aby nie było zarzutu 

dotyczącego niegospodarności zastopowana została decyzja o przeniesieniu administracji do 

tego budynku. Pomieszczenia są wykorzystane na przechowywanie darowizn, które są warte 

więcej niż dzierżawa. nie ma również innego miejsca na spotkania załogi szpitala. 

 

Członek Komisji – Alicja Prill 

Zapytała, gdzie i w jakich dokumentach jest zapisana deklaracja, że szpital otrzyma 70 tys. zł 

na remont tego budynku? 

 

Krzysztof Prętnicki – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że nie ma wszystkich dokumentów przy sobie, jednak odpowiedź w tej 

sprawie zostanie przekazana. 

 

Członek Komisji – Alicja Prill 

Zapytała, czy skoro tylko część pomieszczeń jest użytkowana, czy wystąpiono  

o renegocjację umowy dzierżawy z firmą SEC, aby czynsz dzierżawny został zmniejszony  

i opłacana była faktycznie wykorzystywana powierzchnia budynku? Czy kiedykolwiek 

Prezes przystąpił do takich negocjacji? 

 

Krzysztof Prętnicki – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że oczekiwanie nasze było takie, że otrzymamy od Państwa wsparcie na 

remont i dostosowanie budynku. Rezygnacja z dzierżawy byłaby nieodpowiedzialna.  

W dalszym ciągu budynek jest nam potrzebny. Rozpatrywaliśmy nawet to, że należałoby go 

wykupić. Szpital nie ma odpowiedniej ilości powierzchni, aby mógł się rozwijać. utracenie 

takiej szansy byłoby niegospodarnością. 

 

Członek Komisji – Alicja Prill 

Zapytała, czy Prezes przystąpił do renegocjacji umowy dzierżawy ze spółką SEC ? Zwróciła 

się do przedstawiciela firmy z zapytaniem, czy kiedykolwiek Prezes Szpitala w Dębnie 

zwracał się z prośbą o renegocjację umowy dzierżawy w takim zakresie, aby dotyczyła ona 

pomieszczeń rzeczywiście wykorzystywanych przez szpital? 

 

Stanisław Łokietek – Prezes Zarządu SEC w Dębnie 

Odpowiedział, że na ten moment nie. 
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Członek Komisji – Alicja Prill 

Zapytała, kiedy uzyskano informacje, że szpital nie będzie miał kontraktu na rehabilitację  

i że bezzasadnym będzie dzierżawienie całości budynku na potrzeby rehabilitacji? 

 

Krzysztof Prętnicki – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że konkurs został rozstrzygnięty w miesiącu październiku co nie zamyka 

sprawy potrzeb szpitala i zagospodarowania tego obiektu. Dzierżawa nie dotyczyła tylko 

rehabilitacji, ale też poradni. Projekt zabudowy kontenerowej na poradnie nie został 

zrealizowany. Jeżeli nie będzie w budynku rehabilitacji to obiekt należy dostosować do 

poradni. 

 

Członek Komisji – Alicja Prill 

Zapytała, czy w związku z tym, że Prezes wiedział, że od miesiąca października, nie będzie 

kontraktu na rehabilitację, czy zwrócił się z taką informacją na zgromadzeniu wspólników 

spółki, że przedmiot dzierżawy budynku powinien się zmienić? Czy kiedykolwiek na 

zgromadzeniu wspólników Prezes poinformował właścicieli o tej sytuacji? 

Zauważyła, że jeżeli rozmawiamy o sprawie szpitala, to należy mówić o jego zarządzaniu. 

Zwróciła uwagę, że umiejętność zarządzania kryzysem w jej ocenie brakuje Zarządowi 

Szpitala w Dębnie. Podała przykład pytań i braku na nie konkretnej odpowiedzi, które 

pokazują jak ciężko rozmawia się o sytuacji szpitala w Dębnie. Przekazała, że bez 

przedstawienia rzetelnej informacji finansowej szpitala i perspektywy zarządzania kryzysem 

i finansami czyli długiem spółki nie można dalej prowadzić tego szpitala. Poprosiła  

o współpracę z właścicielami szpitala. Zwróciła uwagę, że Prezes przekonywał i Powiat 

również wyraził zgodę na przekazanie szpitala dla SPZOZ MSWiA. Zarząd Powiatu oraz 

Burmistrz Dębna  zrobił wszystko, aby do tego kontraktu doszło. Przekazała, że poproszono 

Prezesa o przekazanie dokumentów, które zostały przekazane do dyrektora SPZOZ MSWiA  

i do tej pory ich nie ma.   

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał od kiedy Prezes objął tę funkcję w szpitalu? 

 

Krzysztof Prętnicki – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że od miesiąca sierpnia 2018 roku.  

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Przekazał, że obserwując relacje Prezesa z Zarządem Powiatu, nie zauważył, aby uległa 

pogorszeniu. Odniósł się do kwestii przekazywania informacji. 

 

Krzysztof Prętnicki – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Zwrócił uwagę, że od czasu kiedy przejął obowiązki Prezesa to zarządza kryzysem. 

Dokumenty, o które proszono są przygotowane, a termin ich dostarczenia określono do 

piątku. 

 

Członek Komisji – Andrzej Rudnicki 

Odniósł się do dyskusji podczas ostatniej sesji Rady Powiatu. Zapytał, jaki jest sens 

wynajmowania budynku, na który szpital nie posiada pieniędzy, przy tak wysokim 

zadłużeniu szpitala? Zapytał o powierzchnię tego obiektu? 
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Krzysztof Prętnicki – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że wynosi ona 400m
2
.  

 

Członek Komisji – Andrzej Rudnicki 

Zapytał, ile powierzchni budynku zajmują dary, które są tam przechowywane? 

 

Krzysztof Prętnicki – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że wykorzystywanych jest 200m
2
. 

 

Członek Komisji – Andrzej Rudnicki 

Zapytał, czy w szpitalu nie ma innego pomieszczenia, które by mogło spełniać te warunki? 

 

Krzysztof Prętnicki – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że nie. 

 

Członek Komisji – Andrzej Rudnicki 

Zwrócił uwagę, na zaistniałą sytuację. Przekazał, że nie wyobraża sobie, aby w szpitalu  

w Barlinku doszło do tego, aby wynajmować budynek, który jest w połowie 

wykorzystywany nie mając na to pieniędzy. Zwrócił uwagę, że mówi już o tym od wielu lat, 

że Szpital w Barlinku próbuje rozwiązywać trudne sytuacje. Natomiast Szpital w Dębnie 

funkcjonował „ponad stan”. Jeżeli to nie zostanie zmienione, nawet jeżeli przekażemy środki 

finansowy na spłatę zadłużenia to sytuacja za pół roku będzie identyczna. Jeżeli Zarząd 

spółki nie podejmie działań i będzie jedynie liczył na pomoc właścicieli to przyszłość 

szpitala to jego sytuacja nie ulegnie poprawie. Zwrócił uwagę na odpowiedzialność Prezesa 

za pracowników szpitala. Odniósł się do kwestii przejęcia szpitala przez SPZOZ MSWiA  

w Szczecinie. Zwrócił uwagę, że do 2015 roku Szpital Barlinek miał dodatni wynik i osiągał 

zyski. Natomiast w Dębnie nie było sytuacji, gdzie szpital był na plusie lub nie miał straty. 

Zauważył, że obie placówki są podobne, ich kontrakt jest mniej więcej na tym samym 

poziomie, jednak ciągle powstaje problem ze Szpitalem w Dębnie. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zauważył, że strata spółki była mniejsza w roku 2014 natomiast później ulegała coraz 

większemu pogorszeniu. Odniósł się do informacji w kwestii kontraktu i wydatków jakie on 

pokrywa.  

 

Krzysztof Prętnicki – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Poinformował, o nastąpieniu awarii centralnego ogrzewania i ciepłej wody. Jej koszt to 

kwota 300 000,00 zł. 

 

Członek Komisji – Andrzej Rudnicki 

Zwrócił uwagę, że Prezes przed chwilą przyznał, że wynajmuje budynek, który jest 

niewykorzystywany  nie mając na to pieniędzy. Poprosił o racjonalność w wydatkach. Jeżeli 

szpital nie stać na wynajem pomieszczeń, które nie użytkuje nie powinien kontynuować 

umowy najmu. 
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Krzysztof Prętnicki – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Przekazał, że on tego budynku nie wydzierżawiał. 

 

Członek Komisji – Andrzej Rudnicki 

Zwrócił uwagę, że od 1,5 roku jest Prezesem spółki i miał możliwość wypowiedzenia 

umowy. 

 

Członek Komisji – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, że umowa ma miesięczny okres wypowiedzenia. 

 

Krzysztof Prętnicki – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Zgodził się z tym, jednak stoi to w sprzeczności z obietnicą przekazania dodatkowych 

środków na remont budynku pod usługi rehabilitacji. 

 

Członek Komisji – Andrzej Rudnicki 

Zwrócił uwagę, że jeżeli Prezes nie miał informacji w tej sprawie powinien zwrócić się  

z pisemnym zapytaniem dotyczącym tego kiedy zostaną przekazane środki finansowe na ten 

cel. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Poprosił o odszukanie przez Prezesa informacji w tej sprawie i przekazanie jej dla Zarządu 

Powiatu. 

 

Członek Komisji – Wioletta Drzewińska  

Zapytała, co przechowywane jest w budynku na powierzchni 200m
2
.  

 

Krzysztof Prętnicki – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że miedzy innymi trzy tiry papieru toaletowego o wartości 100 000,00 zł. 

 

Członek Komisji – Wioletta Drzewińska  

Zapytała, czy Prezes szukał innych rozwiązań w kwestii przechowania darów? Zwróciła 

uwagę, że papier toaletowy to nie jest sprzęt diagnostyczny, który wymaga specjalnych 

warunków przechowywania. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Odczytał złożony przez niego wniosek skierowany do Zarządu Powiatu o wypracowanie 

stosownej uchwały w sprawie zabezpieczenia środków finansowych na pokrycie zobowiązań 

Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy z Kalkuty poprzez udzielenie dopłaty  

w kwocie 4.972.089,66 zł oraz udzielenie wsparcia finansowego w formie pożyczki dla 

Spółki Szpital Barlinek w kwocie 600.000,00 złotych. 

Źródło pokrycia powyższych środków z działu 851 – ochrona zdrowia. 

Zwrócił uwagę, na trwające rozmowy dotyczące przekazania spółki do  SPZOZ MSWIA. 

Poruszył sprawę ustaleń dotyczących proporcji udziałów w spółce poszczególnych 

właścicieli. Wniosek będzie skierowany po to, aby Zarząd Powiatu mógł podjąć odpowiednie 

decyzji dotyczące spółki. Przekazane dokumenty pozwolą na to, aby Zarząd Powiatu mógł w 

oparciu o konkretne kwoty przeanalizować sytuację szpitala. 
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Członek Komisji – Andrzej Potyra 

Przekazał, że uważa, iż wniosek jest przedwcześnie złożony. Zarząd cały czas pracuje, 

negocjuje i rozmawia z MSWiA. Przekazał, że projekt restrukturyzacji jaki miał zostać 

złożony przez dyrektora SPZOZ MSWiA został dostarczony do Ministerstwa. Zarząd 

Powiatu na bieżąco realizuje sprawy w tej kwestii. Odniósł się do kwestii rozmów 

dotyczących wysokości udziałów pomiędzy właścicielami. Na dzień dzisiejszy trwają 

rozmowy z MSWiA, które idą w dobrym kierunku. Poprosił o wycofanie złożonego 

wniosku. 

 

Członek Komisji – Alicja Prill 

Również zaapelowała o wycofanie złożonego wniosku. Zwróciła uwagę, że jesteśmy na 

końcowym etapie połączenia szpitala w Dębnie z SPZOZ MSWiA w Szczecinie. 

Zobowiązania zostaną pokryte przy podpisaniu umowy w tej sprawie. Przedstawiła 

informacje na temat podpisanego protokołu uzgodnień. 

 

Członek Komisji – Mariusz Norsesowicz 

Przekazał, że popiera prośby o wycofanie złożonego wniosku. 

 

Członek Komisji – Mariusz Kuziel 

Przekazał, że również uważa, iż złożony wniosek jest niezasadny. Zwrócił uwagę, że jeżeli 

sprawa przekazania spółki dla SPZOZ MSWiA nie rozstrzygnie się, wówczas należy 

przeprowadzić rozmowy z Burmistrzem Dębna i wówczas radni powinni podjąć decyzję 

dotycząca spłaty zobowiązań i dalszego funkcjonowania szpitala. 

 

Członek Komisji – Wioletta Drzewińska 
Odniosła się do wypowiedzi dotyczącej sytuacji finansowej szpitala. Przekazała, że złożone 

prośby o wycofanie złożonego wniosku są zasadne. Rozmowy dotyczące przekazania spółki 

przyspieszyły i nie chcielibyśmy, aby decyzje dotyczące spłaty zadłużenia były pochopnie 

podejmowane. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Poinformował, że sformułował wniosek po wysłuchaniu potrzeb i informacji na temat 

sytuacji w szpitalach. Zwrócił uwagę, że radni podjęli decyzję, w której zobowiązali się do 

podjęcia pewnych działań. Złożony przez niego wniosek został przez Zarząd Powiatu 

odłożony do rozpatrzenia. Zwrócił uwagę, że przedstawiono informacje na temat sytuacji 

szpitala i nic się ze strony radnych nie zmieniło, jeżeli chodzi o wole spłaty zobowiązań. 

Odniósł się do żądań dostawców, którzy kierują sprawy na drogę sądową co doprowadza do 

wzrostu kosztów. Poinformował, że kwota przedstawiona we wniosku jest oparta na 

dokumencie przedstawionym przez Prezesa szpitala. komisja nie podejmie decyzji w tej 

sprawie tylko skieruje wniosek do Zarządu Powiatu. Wniosek nie ogranicza negocjacji  

i przepływu informacji dotyczących spółki. Kwota wskazana we wniosku ulegnie 

zwiększeniu. Wniosek zostanie skierowany celem jego rozpatrzenia. 

 

Członek Komisji – Andrzej Rudnicki 

Zwrócił uwagę, że w momencie podejmowania decyzji, przez Radę Powiatu dotyczącej 

zabezpieczenia środków finansowych to była ona uwarunkowana kwestią przejęcia spółki 

przez SPZOZ MSWiA. Dziś nie ma jeszcze pewności, że zostanie to zrealizowane. wówczas 

trzeba będzie przeprowadzić rozmowy z Burmistrzem Dębna. Wniosek jest przedwczesny i 

należy poczekać na rozwiązanie prowadzonych spraw. 
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Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zauważył, że w momencie podejmowania decyzji przez Radę Powiatu warunkiem była idea 

przejęcia spółki przez inny podmiot, i nie było mowy o Ministerstwie. Zatem uważa, że nic 

się nie zmieniło od tamtego czasu. 

 

Członek Komisji – Andrzej Potyra 

Poprosił, aby nie wykorzystywać złożonego wniosku. Przekazał, że warunkiem wzięcia 

obligacji były wcześniejsze rozmowy z Burmistrzem Dębna dotyczące  przekazania udziałów 

w proporcjach 80% do 20%. W międzyczasie rozpoczęły się negocjacje z MSWiA, które 

nadal trwają. zwrócił uwagę na wykonane formalności i kwestię zmian wysokości spłaty 

zadłużenia  związane z podejmowanymi działaniami. Poprosił o nie ponaglanie spraw w tej 

kwestii. spowoduje to niepotrzebne zamieszanie i niezgodę. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zwrócił uwagę na rosnące zadłużenie spółki i koszty z tym związane, które i tak będą leżeć 

po stronie Powiatu. Poprosił o rozważenie tej sprawy. 

 

Członek Komisji – Wioletta Drzewińska 
Zwróciła uwagę, że sytuacja finansowa szpitala nie jest nowością i trwa od wielu lat. 

Zwróciła uwagę, na składane przez nią wnioski dotyczące udzielenia wsparcia dla szpitala. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za przyjęciem wniosku o wypracowanie stosownej uchwały w sprawie zabezpieczenia 

środków finansowych na pokrycie zobowiązań Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty poprzez udzielenie dopłaty w kwocie 4.972.089,66 zł oraz udzielenie 

wsparcia finansowego w formie pożyczki dla Spółki Szpital Barlinek w kwocie 600.000,00 

złotych. 

Źródło pokrycia powyższych środków z działu 851 – ochrona zdrowia. 

głosowało 1 Członków Komisji, przeciw – 6, 2 Członków Komisji  wstrzymało się od głosu. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zarządził przerwę w obradach Komisji. 

 

Obrady wznowiono o godz. 15:15 

 

Ad. 5 

Analiza i wydanie opinii do projektu budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2020 rok. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Przedstawił  i odczytał następujące dokumenty: 

 

1) Opinia Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia  

i Spraw Społecznych wydaną w dniu 9 grudnia 2019 roku projektu Budżetu Powiatu 

Myśliborskiego na 2020 rok oraz Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Myśliborskiego 

na lata 2020-2033. 

(Opinia stanowi załącznik Nr 3 do protokołu).  
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2) Opinia Komisji skarg wniosków i petycji wydaną w dniu 9 grudnia 2019 roku 

projektu Budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2020 rok oraz Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2020-2033. 

(Opinia stanowi załącznik Nr 4 do protokołu).  

3) Uchwała Nr CDXXXVIII.810.2019 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 10 grudnia 2019 roku w sprawie wydania opinii  

o projekcie uchwały budżetowej Powiatu Myśliborskiego na 2020 rok. 

(Uchwała stanowi załącznik Nr 5 do protokołu).  

4) Uchwała Nr CDXXXVIII.811.2019 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 10 grudnia 2019 roku w sprawie wydania opinii  

o możliwości sfinansowania deficytu budżetowego wykazanego w projekcie uchwały 

budżetowej Powiatu Myśliborskiego na 2020r. 

(Uchwała stanowi załącznik Nr 6 do protokołu).  

5) Uchwała Nr CDXXXVIII.812.2019 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 10 grudnia 2019 roku w sprawie wydania opinii  

o projekcie uchwały o wieloletniej prognozie finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 

2020 – 2033. 

(Uchwała stanowi załącznik Nr 7 do protokołu).  

 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią do projektu budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2020 rok głosowało - 

6 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

Podczas głosowania nieobecni: - A. Prill, M. Norsesowicz, R. Wiśniak, U. Sawicka,  

Z. Marszałek 

 

Ad. 6 

Analiza i wydanie opinii do Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Myśliborskiego 

na lata 2020 – 2033. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał o wykreślenie zadania z WPF dotyczącego remontu drogi w m. Różańsko  

i Mostkowo? Co się stało z kwotą, która była przeznaczona na to zadanie? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odpowiedziała, że zadania nie otrzymały dofinansowania ze środków unijnych w związku  

z tym zostały one zdjęte z budżetu i WPF. Środki finansowe nie pozostały z uwagi na to, że 

zadania były tak skonstruowane, że planowano otrzymanie dotacji w wysokości 85 % oraz 

dotacji z Gmin Dębno i Barlinek. 

  

Andrzej Potyra – Członek Komisji 

Zwrócił uwagę, że zdjęcie zadań z budżetu nie oznacza, iż nie będą realizowane. Zwrócił 

uwagę na trudną sytuację budżetu i obciążenia. W Powiecie jak również w gminach 

inwestycje zostały przyhamowane. Zwrócił uwagę na planowaną inwestycji do realizacji 

wspólnie z Gminą Myślibórz. Przekazał, że jeżeli znajdzie się program unijny to będzie 

składany wniosek o dofinansowanie na realizację przedmiotowych zadań. Poinformował, że 
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w zadaniach są realizowane drobne prace, aby utrzymać ważność pozwoleń, aby móc 

przywrócić w budżecie i w WPF przedmiotowe inwestycje. Odniósł się do realizacji 

inwestycji w m. Płonno i Ożar. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią do projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Myśliborskiego na lata 2020-2033 głosowało - 6 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie 

wstrzymał się od głosu. 

Podczas głosowania nieobecni: - A. Prill, M. Norsesowicz, R. Wiśniak, U. Sawicka,  

Z. Marszałek 

 

Ad. 7 

Zatwierdzenie planu Pracy Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego na 

2020 rok. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Przekazał, że projekt planu pracy Komisji na 2020 rok został rozdany członkom Komisji. 

(Projekt planu pracy stanowi załącznik Nr 8 do protokołu).  

Zwrócił uwagę, że jest on powiązany z Planem Pracy Rady Powiatu na 2020 rok. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za przyjęciem planu pracy Komisji na 2020 rok  

głosowało – 6 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Podczas głosowania nieobecni: - A. Prill, M. Norsesowicz, R. Wiśniak, U. Sawicka,  

Z. Marszałek 

 

Ad. 8 

Analiza i opiniowanie projektów  uchwał przygotowanych na sesję Rady Powiatu.: 

 

8.1. w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie 

Powiatu Myśliborskiego w 2020 roku. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 9 do protokołu).  

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Przedstawił projekt uchwały. Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za przyjęciem projektu uchwały w sprawie rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na 

terenie Powiatu Myśliborskiego w 2020 roku 

głosowało – 6 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  
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Podczas głosowania nieobecni: - A. Prill, M. Norsesowicz, R. Wiśniak, U. Sawicka,  

Z. Marszałek 

 

8.2.  w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 10 do protokołu).  

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Przedstawił projekt uchwały. Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za przyjęciem projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

najmu 

głosowało – 6 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Podczas głosowania nieobecni: - A. Prill, M. Norsesowicz, R. Wiśniak, U. Sawicka,  

Z. Marszałek 

 

8.3.  w sprawie powołania komisji doraźnej ds. opracowania projektu Statutu 

Powiatu Myśliborskiego. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 11 do protokołu).  

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za przyjęciem projektu uchwały w sprawie powołania komisji doraźnej ds. opracowania 

projektu Statutu Powiatu Myśliborskiego  

głosowało – 6 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Podczas głosowania nieobecni: - A. Prill, M. Norsesowicz, R. Wiśniak, U. Sawicka,  

Z. Marszałek 

 

8.4  w sprawie planu pracy Rady Powiatu na 2020 rok. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 12 do protokołu).  

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za przyjęciem projektu uchwały w sprawie planu pracy Rady Powiatu na 2020 rok 

głosowało – 6 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  
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Podczas głosowania nieobecni: - A. Prill, M. Norsesowicz, R. Wiśniak, U. Sawicka,  

Z. Marszałek 

 

8.5 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa 

Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia i Spraw Społecznych na 2020 rok. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 13 do protokołu).  

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za przyjęciem projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Oświaty, 

Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia i Spraw Społecznych na 2020 rok 

głosowało – 6 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Podczas głosowania nieobecni: - A. Prill, M. Norsesowicz, R. Wiśniak, U. Sawicka,  

Z. Marszałek 

 

8.6 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego na 2020 rok. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 14 do protokołu).  

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zwrócił uwagę, że załącznikiem do uchwały będzie zatwierdzony przez Komisję plan pracy. 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za przyjęciem projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Finansów, 

Budżetu i Rozwoju Gospodarczego na 2020 rok. 

głosowało – 6 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Podczas głosowania nieobecni: - A. Prill, M. Norsesowicz, R. Wiśniak, U. Sawicka,  

Z. Marszałek 

 

Ad. 9 

Spraw różnych nie zgłoszono. 

Ad. 10 

Zakończenie posiedzenia.  

 

Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono o godz. 15:30. 
 

Protokołowała:  

Dominika Bułgajewska 


